
72 L i a h o n a Från ett tal under generalkonferensen i april 2015.

Varför är familjen  
så viktig?
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Äldste D. Todd 
Christofferson
i de tolv apostlarnas 
kvorum

Det är genom familjen  
som Guds plan för vår lycka blir  

mest framgångsrik.

Guds plan är att  
män och kvinnor gifter sig  

och får barn. 

Trofasta familjer hjälper  
samhällen och nationer att vara  

starka och sunda.

Gud har också sagt att  
föräldrar ska lära sina barn att följa  

Jesus Kristus.


